

Table of Contents / Содержание

Contributors / Сведения об авторах	ix
Note for Contributors / Будущим авторам	x

Issue 3 / Часть 3

Articles / Статьи

<i>Iliia Afanasev</i> . Cipher, transform, get lost: an anti-transparent system for distance measurement in East Slavic lects	159
[И. Афанасьев. Потенциал систем — «чёрных ящиков» для автоматического измерения расстояния между восточнославянскими лектами]	
<i>Alexander Mankov</i> . Proto-Indo-European Nom.-Acc. Dual and the Germanic Dual of nouns	178
[А. Е. Маньков. Праиндоевропейский им.-вин. падеж двойственного числа существительных и двойственное число существительных в германских языках]	
<i>Andrey Nikulin</i> . Nasal harmony in consonants in Chiquitano and its origins	184
[А. В. Никулин. Консонантная гармония по назальности в чикитано и её истоки]	
<i>Anna Smirnitskaya</i> . Nominations for siblings: Proto-Dravidian reconstruction and borrowability	201
[А. Е. Маньков. Праиндоевропейский им.-вин. падеж двойственного числа существительных и двойственное число существительных в германских языках]	
<i>A. A. Трофимов</i> . О правилах ударения в пушту	224
[Artem Trofimov. On the rules of stress in Pashto nominal stems]	

Issue 4 / Часть 4

Articles / Статьи

<i>Jesse P. Gates</i> . The uvularization of <i>g-/d-</i> in Tibetic languages	245
[Дж. Гейтс. О происхождении увулярных согласных в тибетических языках]	
<i>Florian Réveillac</i> . * <i>Tubar(i)-</i> : a divine epithet reflected in Luwic onomastics	259
[Ф. Ревейяк. Божественный эпитет * <i>tubar(i)-</i> в лувийской ономастике]	
<i>С. К. Белых</i> . Пермско-иранские языковые контакты по данным фонетики и морфологии удмуртского и коми языков	282
[Sergei Belykh. Permian-Iranian language contacts according to phonetics and morphology of the Udmurt and Komi languages]	
<i>И. В. Кузнецов</i> . Из истории изучения дальнего родства: шесть фил в Северной Америке . .	300
[Igor Kuznetsov. Toward a history of macro-comparative linguistics: on the six phyla of North America]	